
 
 

NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING SO SOEST 

 

 

Algemene Ledenvergadering op vrijdag 28 oktober 2022 

Aanvang: 19.00 uur - Plaats: Paviljoen Bosstraat – Oost 
Notulist: Annette van der Kraats 

 

1. Opening 
Ries opent de vergadering om 19.00 uur. Hij bedankt de organisatoren voor hun inzet bij de totstand-
koming van de nieuwe ALV-opzet en Peter Beijer voor zijn hulp bij voorbereiding van de vergaderstukken 
voor de voorzitter. Verder vraagt hij om één minuut stilte om de ons ontvallen leden te gedenken.  

 

2. Bestuursmededelingen 
De presentielijst werd door 51 aanwezigen getekend. 
Bericht van afwezigheid werd ontvangen van 
Han van Marwijk, Wim Oosterveld, Martijn Martens, Willem Gouw, Gerard van den Breemer, Peter Hilhorst 
en Carla Smit 
 

3. Algemene Ledenvergadering 2021 
a. Beantwoording vragen ALV 2021 

. Ries geeft reactie op de nog openstaande (rond)vragen 

. Over het geven van een andere invulling aan de nieuwjaarsreceptie wordt nog nagedacht. 
 

b. Goedkeuring notulen ALV 2021 
Dank aan Sanne voor opstelling; verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. 
 

c. Goedkeuring jaarverslag seizoen 2021/2022 
Ries loopt kort door het jaarverslag heen en bedankt de diverse commissies voor hun inbreng.  
Verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. 
 

4. Bestuursmededelingen 

a. Voortgang memorialplein / verenigingsplein 
Peter Beijer haalt aanleiding van dit initiatief in herinnering en licht de gevolgde ontwerpfase toe, 
waarbij inbreng van familie Smit en financiële haalbaarheid belangrijke items waren. Met hulp van 
Frank Spijker en Erik Boshuizen is het uiteindelijke ontwerp ontstaan, dat aan de hand van een art-
impressie in de vergadering wordt getoond. 
Peter hoopt dat het plan, tezamen met het te realiseren terras (hierna door Ries toe te lichten) op 
goedkeuring van de vereniging mag rekenen. 
 

b. Terras 
Geïllustreerd door enkele foto’s wordt de inrichting van een volwaardig terras bij de kiosk & 
vernieuwing van dit verkooppunt toegelicht. De kosten kunnen laag gehouden worden door zelfwerk-
zaamheid en voor financiering verenigingsplein doet het bestuur een beroep op sponsors/fondsen-
wervers. De verwachting is dat beide projecten in de loop van maart 2023 gerealiseerd kunnen zijn. 
Opmerkingen vanuit ALV 
. bij KNVB navragen of geplande terras niet in strijd is met geldende richtlijnen m.b.t. kantinefaciliteit 
  langs de velden; 
. denk aan regulier onderhoud van verenigingsplein (liefst obv contract uitbesteden); 
. onderschat niet de inspanning die bezetting van zowel kantine als terras zal vragen. 
 
Met applaus geeft de ALV aan akkoord te gaan met uitvoering van beide plannen. 
 

c. Herverkiezing bestuursleden 

• Ries de Jong (voorzitter) – Michiel Heijmans spreekt de voorzitter toe en de herbenoeming wordt 
met applaus door de ALV bekrachtigd. 

 

• Paul Hilhorst (penningmeester) – ook voor deze herbenoeming geeft de ALV haar goedkeuring 
d.m.v. applaus. 

 
 



 

 

• Leo Rauch (jeugdvoorzitter) – was aanvankelijk herkiesbaar, maar heeft besloten zijn kandidatuur 
terug te trekken. In een brief die door Ries wordt voorgelezen licht hij de reden van deze beslissing 
toe en Leo benadrukt hierop niet te zullen terug komen. Het bestuur geeft aan te zijn overvallen 
door deze ontwikkeling. Zij hebben begrip voor de gemaakte keuze en zeggen toe dat een officieel 
afscheid op een later tijdstip zal plaatsvinden. 
Opmerkingen vanuit ALV 
. Rob Kaats geeft aan dat het statement van Leo door hem en velen met hem wordt onderstreept. 
  Het zou een eyeopener moeten zijn voor iedereen die geen inzet voor de club heeft maar wel 
  altijd iets te klagen. 
. Peter Beijer stelt de ALV voor Leo voor te dragen voor bevordering tot Erelid; een voorstel dat 
  door de ALV met luid applaus wordt aangenomen. 
 

d. Overige mededelingen 
. dassenplaag – de door Gemeente voorgestelde bestrijdingsaanpak blijkt voorlopig geen optie, omdat 
  er eerst door de Provincie onderzoek moet worden gedaan; men verwacht dat e.e.a. een oponthoud 
  van tenminste 5-8 maanden zal betekenen. 
. huurcontract – sinds 2015 wordt gewerkt aan de totstandkoming van een nieuw huurcontract; helaas  
  heeft ondertekening nog steeds niet kunnen plaatsvinden. 
. vrijwilligersfeest – het bestuur is voornemens in april 2023 een groots vrijwilligersfeest te organiseren. 
. Top 2000 feest – op 23 december a.s. staat wederom een Top 2000 feest op de planning. 
. GCA – de verkoop van loten voor de Grote Club Actie loopt weer erg goed. De superloten zijn dit jaar 
  erg in trek, aldus Ries. 
. smurfenvoetbal – binnen de jeugdafdeling is bij wijze van proef gestart met voetballen voor 3 & 4 
  jarigen. 
. vaste speerpunten  
- verduurzaming – blijft constant punt van aandacht 
- zaterdag/zondag voetbal – in het 2e deel van de vergadering krijgen de aanwezigen gelegenheid  
    hierover hun mening te ventileren. 
- barbeheer in de toekomst 

. ingekomen stukken 
- Martijn Martens – dringt aan op snelle verwezenlijking van een “midden” leuning op de trappen 
    naar de kleedkamers. Verzoek ligt al langer bij de Gemeente, maar heeft daar kennelijk geen 
    prioriteit. Gezien het veiligheidsbelang van dit punt wordt het bestuur verzocht als vereniging zelf 
    het voortouw te nemen en voor plaatsing van een portabel exemplaar te zorgen. 
- Bernd Nijenhuis – in 9 punten brengt hij een aantal vragen naar voren waarover hij van gedachten 
    zou willen wisselen. Ries gaat op enkele onderwerpen kort in maar zegt toe buiten de ALV om te 
    zullen komen met een bestuursreactie. 

 
Alvorens over te gaan naar punt 5 van de agenda zet Ries Annette van der Kraats in de zonnetje omdat zij, na 
12½ jaar de administrateur van SO Soest te zijn, per 1 januari 2023 afscheid neemt van de club. Zijn mooie 
woorden gaan vergezeld van een prachtig boeket & “smakelijke” envelop. 

 
Daarna richt hij het woord tot Marcel Weldink, die behalve jarenlang de wedstrijdsecretaris senioren te zijn geweest 
ook op vele andere gebieden zich inzet voor de club. Op basis van deze verdiensten wordt de ALV gevraagd 
goedkeuring te geven aan zijn benoeming tot Lid van Verdienste; een benoeming die met applaus wordt 
bekrachtigd. De felicitaties gaan vergezeld van bijbehorende versierselen, bloemen en alcoholische versnapering. 
 

5. Uitreiking Jan Hurenkamp trofee en Rabobank keeperstrofee 

De topscoorderstrofee szn 21/22 gaat naar Tijmen Brons die maar liefst 28 keer het net liet bollen. Hij mag 
een jaar met de wisseltrofee pronken. 
De Rabobank keeperstrofee szn 21/22 gaat naar Hein Janmaat, die gemiddeld 1,423 doelpunt per 
wedstrijd door liet. Harry Janmaat neemt de trofee namens zijn zoon in ontvangst. 
Voor zijn werk t.b.v. het bijhouden van scores wordt Nick Dijkman bedankt; een bedankje dat vergezeld 
gaat van een alcoholische attentie. 

         

6. Financiën 
a. Verslag kascontrolecommissie 

Bestaande uit Harry Janmaat, Jari van den Breul en Wim Oosterveld. Jari van den Breul  neemt het 
woord namens de commissie en meldt dat er geen opmerkingen zijn. Hij vraagt de vergadering Paul 
Hilhorst te dechargeren voor het gevoerde financiële beleid. De aanwezigen geven met hun applaus 
goedkeuring aan dit verzoek. 
 

b. Goedkeuring financieel verslag seizoen 2021/2022 
Paul Hilhorst neemt de aanwezigen mee door het financieel verslag en licht enkele zaken toe. 
 



 

 
Jaarrekening 
. het verhoogde bedrag bij “inventaris keuken/kantine/kantoor” wordt veroorzaakt door de  
  kantineverbouwing. 
. de reserves zijn aangevuld t.b.v. verduurzaming, afbetaling LED-verlichting, 100-jarig jubileum 
  en groot onderhoud. 
Baten/kosten 
. oorzaak van achterblijvende kantineresultaat – gevolgen van Corona en kantineverbouwing. 
. baten punt 10 (toernooien, VBK etc) zijn over uit vorige jaren. 
Het financieel verslag wordt door de aanwezigen goedgekeurd. 
 

c. Contributie seizoen 2022/2023 
De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde verhoging van contributie met 4%; deze wijziging is 
in lijn met de te verwachten prijsverhogingen. 

 
d. Goedkeuring begroting seizoen 2022/2023 

De begroting is gebaseerd op een regulier seizoen en wordt door Paul Hilhorst toegelicht. Zonder 
aanvullende vragen vanuit de ALV wordt het geheel goedgekeurd. Paul en Annette krijgen applaus 
voor hun inspanning. 
 

e. Verkiezing kascontrolecommissie 
Aftredend: Harry Janmaat 
Aftreden & niet verkiesbaar: Rob Lubbers 
Jari van den Breul en Wim Oosterveld nemen weer plaats en Jozefien Janmaat-Hooft biedt zich aan 
als 3e kascommissielid. Reserve wordt René Musolf. 

 
7. Rondvraag 

a. John – nieuwe fietsenstalling is grote verbetering maar veranderde entree maakt een duidelijker 
fietsroute noodzakelijk; routebord is al besteld, aldus Ries. Daarnaast wordt aangedrongen op contact 
met Gemeente inzake het plaatsen van steunhekken. Stalling moet meer “windproof” worden en ook 
verzekeringstechnisch verantwoorder. Er zijn nu te weinig mogelijkheden om fietsen vast te leggen. 

 

8. Pauze & sluiting officiële gedeelte ALV 
Ries sluit het officiële gedeelte van de ALV om 20.15 uur af. Na de pauze zal de vergadering worden 
voortgezet met een toelichting van Thijs Janmaat op het TJP en de opiniërende discussie over de 
toekomst van SO Soest (zaterdag-, zondag- en/of weekendvoetbal). 

 

 
 


